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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Biztosiják-e leletek kezeléséhez szükséges forrást a múzeumok számára?" címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Hiller István Oktatási és
Kulturális Miniszter úrhoz .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter úr!

„Miért nem maradhatnak a leletek a megtalálási helyük szerint illetékes megyei

múzeumokban?" A kérdésre kapott válasz megkerüli azt a tényt, mely szerint az országban

egyetlen múzeumnak sem sikerült megegyezni a K.Ö.SZ-szel, hiszen az, irreálisan keveset

ajánlott a leletek további gondozásáért. Az pedig nem igaz, hogy- idézem a választ- „számos

vidéki múzeum a feltárást végző intézménytől függetlenül befogadja a saját gyűjtőterületéről

származó leletanyagot" .

Épp ellenkezőleg : A Megyei Múzeumok Igazgatóságainak Szövetsége (MMISZ) legutóbb

2007. augusztus 7-én erősítette meg azt, hogy azon leleteket, amelyeket nem a megyei

múzeum tár fel a megyében, az illetékes megyei múzeum nem fogadja be .

Ugyanezen alkalommal azt is rögzítették, hogy a leletek feltárása szakmai színvonalának

biztosítása és a leletek elhelyezésének megnyugtató biztosítása a megyei múzeumok

hajlandóak együttműködni a KÖSZ-szel, de nem kötnek a korábbi megyei szerződéseknél

kedvezőtlenebb feltételekkel szerződést . Levélben kérték ugyanakkor a KÖSZ-t arra, hogy a

megyei múzeumok együttműködése érdekében a jövőben minden megyei múzeummal azonos

feltételrendszer alapján egyeztessen, s e feltételrendszert tegye nyilvánossá a saját honlapján

is .
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Tisztelt Miniszter úr!

Hogyan igyekszik biztosítani a minisztérium, illetve a K .Ö.SZ. , hogy a megtalált leletek az

illetékes múzeumokban maradhassanak?

Milyen összeget kínál a K.Ö.SZ. a leletek további kezeléséért és mennyit tartanának

szükségesnek a megyei múzeumok .

A szakma tiltakozás ellenére is sikertörténetnek tartja a K.Ö.SZ. eddigi működését?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . augusztus 22 .

t.

Erdős Norbert
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